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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa extraordinară a Consiliului Judeţean Timiş 

în data de  9 august 2013 
 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa extraordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că 

sunt prezenţi un număr de 24 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie.  
Lipsesc: Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cociobea Sorin, Dobra Călin, Lăzureanu 
Aurel, Negoiţă Adrian, Radu Marina,  Rus Alain, Rus Georgeta, Szatmari Ştefan şi Stanciu 
Pompiliu.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia 207/07.08.2013  având următoarea ordine 
de zi: 

1) Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului Timiş pe 
anul 2013. 

 
2) Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare 

şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş pe trimestrul 
II al anului 2013. 

  
3) Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate din impozitul pe 

venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2013. 
 
4) Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a aparatului de 

specialitate al Consiliului judeţean Timiş precum şi a instituţiilor şi serviciilor 
publice de interes judeţean. 

 
Dispoziţia nr. 207/07.08.2013 a fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe 

site-ul propriu şi  comunicare către mass-media. 
Dacă sunt discuţii cu privire la ordinea de zi? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, din punct de vedere al legii finanţelor publice locale ordinea 

punctelor înscrise pe ordinea de zi trebuie  să fie următoarea: 
1) Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de funcţionare 

şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş pe trimestrul 
II al anului 2013. 

2) Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate din impozitul pe 
venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2013. 

3) Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului Timiş pe 
anul 2013. 

4) Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a aparatului de 
specialitate al Consiliului judeţean Timiş precum şi a instituţiilor şi serviciilor 
publice de interes judeţean. 
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Din punct de vedere legal trebuie să fie trecut ca prim punct pe ordinea de zi acel 
proiect care se referă la execuţia bugetelor secţiunii de funcţionare şi a secţiunii de 
dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş pe trimestrul II al anului 2013.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Chiar dacă nu supunem la vot propunerea domnului consilier judeţean Marius 

Martinescu sunt convins că toată lumea este de acord cu aceasta. Prin urmare, punctele 
înscrise pe ordinea de zi vor fi dezbătute conform propuneri domnului consilier.  Ordinea de 
zi nu se schimbă cu nimic în acest fel. Se schimbă doar poziţia ( nr. curent )  proiectelor de 
hotărâre înscrise pe ordinea de zi.  

În continuare, vă supun la vot aprobarea ordinii de zi cu modificările propuse de 
domnul consilier judeţean Marius Martinescu.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 24 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul,  Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Supuran 
Sorin,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

Nu a votat domnul consilier judeţean Marcel Mihoc.  
 

Punctul „Întrebări, interpelări” nu a fost inclus pe ordinea de zi  întrucât, potrivit 
prevederilor art. 105 din Regulamentul de organizare şi funcţionare  al Consiliului Judeţean 
Timiş, se pot adresa întrebări  şi interpelări doar la începutul şedinţelor ordinare.  

 
 
Pct. 1  - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor secţiunii de 

funcţionare şi a secţiunii de dezvoltare pentru bugetul propriu al judeţului Timiş pe 
trimestrul II al anului 2013. 
  

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Proiectul a fost dezbătut în comisiile reunite ale Consiliului Judeţean Timiş.  
 Dacă sunt discuţii? 
 Înainte, însă, de a vă da cuvântul vreau să vă informez că discuţiile asupra acestui 
punct vor fi reluate în detaliu în şedinţa ordinară a consiliului judeţean din 29 august când 
vom face prezentarea închiderii execuţiei pe primele 6 luni şi când vom face şi propunerile 
în cadrul bugetului propriu al Consiliului Judeţean Timiş.  
  
 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Legat de secţiunea de funcţionare aş dori să ştiu dacă în această secţiune au fost 
situaţii de gol de casă? 
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Nu am avut situaţii de gol de casă. Probleme sunt doar în modificările pe care le veţi 
vedea şi care se referă la completările pentru unele instituţii la diferenţele pentru salarii şi 
obligaţiile judecătoreşti ce trebuie achitate pentru unele sentinţe puse în discuţie. Alte sume 
pot rezulta din negocierea contractului colectiv de muncă cu sindicatul Consiliului Judeţean 
Timiş. Probabil că până în data de 29 august vom avea timp să analizăm posibilitatea 
acordării unor drepturi care ar putea rezulta din contractul colectiv de muncă. Unii dintre 
dumneavoastră sunteţi membri în comisia de negociere  cu reprezentanţii sindicatului şi 
dacă vor rezulta alte sume atunci vă vom anunţa.  
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 Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
 Înţeleg că acea sumă de 1,6 milioane lei pe care aţi repartizat-o la acea dată pentru 
acoperirea golului de casă nu aţi utilizat-o în nici un fel. Prin urmare, considerăm că am 
găsit rezolvarea solicitării mele, dat fiind faptul că dumneavoastră aţi spus că nu puteţi da 
curs acestei solicitări prin care solicitam să acordaţi suma de 1,5 milioane lei pentru 
Municipiul Lugoj.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Cu tot respectul domnule consilier vă spun că judeţul Timiş nu înseamnă doar 
Municipiul Lugoj. 
 Trebuie să vedem dacă putem da bani pentru proiectele aprobate de către instituţiile 
naţionale şi internaţionale pentru proiectele care au o anumită finanţare dedicată realizării 
lor.  De asemenea, trebuie să fim foarte atenţi şi să ţinem cont că sunt 99 de entităţi. Dacă 
ne apucăm să finanţăm proiectele câştigate de Timişoara, Lugoj şi celelalte oraşe şi 
comune mari nu vom avea bani suficienţi.  
 În data de 29 august vom stabili împreună dacă acea sumă rămâne pentru 
acoperirea golului de casă sau dacă o vom reduce. Pot să vă spun de pe-acum că vom 
reduce suma de 1,6 milioane lei  la 500 – 600 mii lei şi diferenţa o vom dirija din capitolul 
respectiv către zonele unde există interes, chiar şi pentru Lugoj dacă împreună vom decide 
acest lucru. Cert este că nu putem intra într-o horă dacă nu putem ţine pasul. Nu putem 
intra şi noi cu o sumă de bani în proiecte deja aprobate.  Ştiu că răspunsul meu nu vă 
mulţumeşte pe deplin dar aceasta este situaţia în acest moment.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Vreau să fac precizarea că toate cele trei proiecte sunt cofinanţate de Ministerul 

Mediului  2 proiecte în procent de 80% - înlocuirea reţelelor de apă şi canalizare  şi 1 în 
procent de 60% - modernizarea staţiei de epurare. Deci merită un efort din partea noastră 
pentru că sunt proiecte foarte importante.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am trimis pe domnul Marcel Mihoc, domnia sa fiind directorul agenţiei noastre, şi pe 

domnul Vlaicu de la AQUATIM  şi din câte am înţeles domnul Vlaicu a ajuns la Lugoj  şi a 
discutat posibilitatea includerii Lugojului pentru Criteriu  IV 2014 -  2020  finanţare etapa a 
II-a. Din  câte  ştiţi  am  făcut  240   milioane  euro, iar  după vizita reprezentanţilor 
Ministerului Mediului, Fondului de Mediu ai Băncii Europene şi ai Băncii Mondiale, în judeţul 
Timiş,  se discută de aproximativ 150 – 160 milioane euro. Deci putem discuta şi de Lugoj 
dar acesta refuză deocamdată să intre în asociaţia noastră şi nu doreşte să discute de o 
eventuală implicare a Agenţiei de Dezvoltare prin AQUQTIM la Lugoj.  

Trebuie să clarificăm această situaţie pentru că noi am propus pentru Lugoj 3,5 
milioane euro. Dacă  Lugojul nu v-a accepta şi nu v-a accesa această idee riscă să piardă 
banii care vor fi repartizaţi altor localităţi.  Lugoj şi Meridian vor să rămână independenţi. 
Mai sunt câteva localităţi în judeţul Timiş care refuză să intre în asociaţie şi implicit în 
programul de finanţare, etapa a II-a pe fonduri de mediu pentru infrastructura apa – canal, 
staţie de epurare. Dar vom mai discuta şi vom vedea dacă consilierii locali, primarul vor 
accepta sau nu.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Din punct de vedere politic cred că dumneavoastră domnule preşedinte aveţi un 

cuvânt de spus având în vedere că executivul din Municipiul Lugoj vă este subordonat pe 
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linie politică şi ca atare pare ridicol să refuze în vremuri de criză cele 3,6 milioane de euro 
chiar dacă ei au o teamă cumplită de faptul că fuge AQUATIM-ul cu reţele de apă din Lugoj 

Vă amintesc că acum câţiva ani s-a aprobat o participare tot prin hotărâre a 
consiliului local. Acum când s-a schimbat culoarea nu vad de ce nu ar mai fi necesari bani 
pentru că aceştia sunt bine veniţi oricum indiferent de culoarea politică.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Eu zic să încheiem aici discuţiile pe acest subiect . Nu vreau să mă justific dacă am 

sau nu implicare politică. Vă spun totuşi că nu am nici o implicare politică în aceste sens. 
Mă implic sufleteşte şi profesional. Mă voi implica pentru că Lugoj este un caz aparte şi 
vom decide împreună în ce fel ne vom implica.  

Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  19 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Marcel Mihoc. Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Stancu 
Traian, Supuran Sorin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 3 voturi „împotrivă” din 
partea domnilor Cutu Dorin, Lelescu Tiberiu, Popescu Marin  şi 3 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Gaita Oana, Martinescu Marius şi Moldovan Paul.  

 
 

Pct. 2  - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume defalcate din 
impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Proiectul a fost dezbătut în comisiile reunite ale Consiliului Judeţean Timiş.  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Nu am luat cuvântul la primul punct înscris pe ordinea de zi pentru că am vrut să-l 

las pe colegul meu Marius Martinescu să ia cuvântul, însă la acest punct, care vizează 
împărţirea sumelor din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2013 
trebuie să intervin pentru că avem nemulţumiri foarte mari.  

Având în vedere faptul că ceea ce s-a repartizat ca sumă, considerăm noi că este o 
ruşine  rectificarea făcută sub aspectul a ceea ce reprezintă totalul şi modul cum au fost 
repartizate sumele respective.  

Este o ruşine pentru că promisiunile făcute nu au fost respectate. Sumele repartizate 
sunt cu mult mai mici faţă de cele din anii anteriori. Sigur suntem conştienţi că pentru toţi 
sumele sunt  insuficiente dar  pentru alţii acestea sunt mult mai mici. 

 Pe de altă parte sumele din TVA nu există. La fel şi sumele care vin de la bugetul 
naţional către bugetul judeţului Timiş în condiţiile în care din judeţul nostru pleacă sume 
destul de mari, zeci de milioane pe care le aşteptăm să revină către contribuabilul judeţului 
nostru.  Iată că de această dată, în afară de sumele din impozitul pe venit şi din TVA nu 
avem nici un venit.  De asemenea, suntem nemulţumiţi de modul în care au fost repartizate 
sumele defalcate din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale. După cum ştiţi 
şi dumneavoastră noi am avut o discuţie prealabilă cu privire la acest fapt şi care s-a 
materializat doar în unele sume şi procente.  

Dacă din cele 65 primării ale USL – ului s-a primit 4504 mii lei, pentru cele 13 
primării ale PDL-ului s-au primit 1350 mii lei, rezultă că suma medie/primărie este la USL  - 
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69 mii lei iar la PDL – 39 mii lei. De asemenea procentele sunt pentru USL 77% din sumă 
iar pentru  PDL   -23%.  

În această situaţie şi privind modul în care au fost repartizate sumele în urma 
repartiţiei la care am participat şi eu, în sensul că mi s-a pus în faţă o anumită suma de 750 
mii lei pe care am împărţit-o la 29 de primării,  am constatat că pentru la o primărie îi revine 
suma de 25 mii ei. Am fost de acord cu colegii mei că suma este extrem de mică şi am 
stabilit că nu putem face diferenţe între primării.  Noi am fost de acord cu această sumă 
însă după ce i ne-a fost repartizată s-au mai făcut modificări  la unele localităţi la care 
dumneavoastră aveţi anumite simpatii ca urmare a relaţiilor pe care le aveţi cu primarii din 
acele localităţi pe diferite criterii. Ca urmare a acestor modificări dumneavoastră aţi mai 
adus la unele localităţi o contribuţie  de 5 mii lei.  

Văzând toate aceste lucruri şi modul în care au fost repartizate sumele m-am hotărât 
ca în cel mai scurt timp să fac o adunare generală a primarilor  PDL din judeţ  pentru a le 
putea spune dumneavoastră de ce nu primesc bani mai mulţi.  

Nu cred că cei din localităţile în care primarii sunt de la PDL  sunt vinovaţi cu ceva şi 
trebuie să fie pedepsiţi prin modul în care au fost repartizate sumele. E adevărat, banii sunt 
puţini dar ei trebuie daţi în mod echitabil tuturor.  Acest lucru dumneavoastră nu l-aţi făcut. 
Ba mai mult v-am arătat că aţi făcut diferenţe foarte mari.  

Prin urmare, noi aşteptăm un comportament corespunzător şi pentru comunităţile 
PDL din teritoriu. Dumneavoastră aţi fost mulţi ani consilier judeţean, acum sunteţi 
preşedinte al consiliului judeţean şi ştiţi cum s-au repartizat sumele în anii precedenţi. De 
aceea vă rog să respectaţi măcar acest lucru şi toate localităţile să primească sume de bani 
în mod echitabil şi corect.  

Deşi am avut o  discuţie prealabilă ieri să ştiţi că nu m-aţi convins pentru că aţi reuşit 
să faceţi, deşi nu era cazul, nişte diferenţieri destul de mari între localităţile PDL-ului. 
Dumneavoastră aţi sancţionat exact pe aceia care aveau cea mai mare nevoie de bani.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Cred că şi după intervenţia domnului Tiberiu Lelescu sper că  vă veţi da seama de 

faptul că în judeţul Timiş facem o rectificare pozitivă.  Sunt convins că ştiţi că 70 – 75% din 
judeţele din România nu fac o rectificare pozitivă în această perioadă. Nu ştiu cât au primit 
dar ei nu dau bani în plus la primăriile din judeţele respective.  Judeţul Timiş a primit, 
datorită reprezentanţilor finanţelor publice din judeţ care printr-o muncă continuă  au ştiut să 
strângă 111% fonduri din veniturile ce ne reveneau şi după 8 luni de zile noi putem totuşi, 
cu unele mici nemulţumiri să putem face rectificare pozitivă.  

E adevărat că  faţă de suma discutată anterior, la o singură comună am redus suma 
cu 5 mii lei şi am crescut la alte comune chiar şi cu 25 mii lei pentru că am considerat că în 
calitate de preşedinte al consiliului judeţean este necesar să fiu cât se poate de corect.  
Sigur că nu vom putea să mulţumim pe toată lumea, dar vă rog să înţelegeţi că suma a fost 
foarte mică. Atunci când eşti nevoit să împarţi 5. 800 mii lei la 100 de primării din judeţul 
Timiş, de fapt la 99 de primării pentru că Municipiul Timişoara a renunţat la suma cuvenită 
şi îi mulţumim pentru acest fapt,  revine fiecărei primării în medie cam 58 mii lei. Cred că s-
a făcut mai mult decât se putea face şi pentru că am vrut ca banii să ajungă cât mai curând  
am convocat această şedinţă extraordinară.  

Vă rog să observaţi că sunt multe primării de la PSD care au repartizată simbolic 
suma de 10 mii lei. Am făcut acest lucru doar ca să putem spune că am dat la toţi. Toate 
comunele trecute în acest tabel au o anumită sumă.  Doar primăria Timişoara are în dreptul 
sumei valoarea zero (0) şi le mulţumesc că au renunţat la suma ce le cuvenea şi au fost de 
acord ca ea să fie repartizată altor localităţi. Toate primăriile PDL au primit sume mai mari 
de 10 mii lei. Doar primăriile PSD au această sumă şi dacă nici în aceste condiţii nu sunteţi 
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mulţumiţi atunci nu mai am ce spune.  Eu cred că am găsit cea mai bună soluţie şi că am 
dovedit că sunt preşedintele tuturor primarilor şi cetăţenilor din judeţ.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Domnule preşedinte, pentru că la un moment dat aţi mulţumit finanţelor publice, cred 

că nici dumneavoastră şi nici noi ca şi consilieri judeţeni nu avem un merit deosebit pentru 
că am reuşit să împărţim nişte sume ce au fost colectate de reprezentanţii finanţelor publice 
din impozitul pe venit. Cred că noi toţi ar trebui să mulţumim acelor societăţi comerciale 
care au reuşit să supravieţuiască şi forţei economice a judeţului de unde s-au colectat, de 
fapt, aceste sume.   Mai mult decât atât, baza funcţionării judeţului o constituie aceste 
societăţi şi nu noi cei care ne contrazicem pe sumele respective.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 

 Domnule preşedinte, pentru a doua oară în acest an repartizăm sumele defalcate din 
impozitul pe venit şi TVA pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2013.  Noi doar le 
repartizăm dar nu ştim cum au fost cheltuite. Din acest motiv  doresc ca până la 
următoarea şedinţă să ni se prezinte o situaţie pe fiecare comună în parte cu privire la 
sumele primite şi cheltuite pe criteriu IV.  

Din informaţiile mele se pare că banii care se primesc pentru poduri, podeţe şi alte 
lucrări de infrastructură locală şi se cheltuiesc pe alte lucruri – salarii. Din acest motiv am 
solicitat această situaţie . Vreau să văd cum respectă autorităţile locale legislaţia privind 
utilizarea acestor sume.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  

 Domnule consilier judeţean Gheorghe Bologa, vreau să vă informez că nu avem 
atribuţii cu privire la controlul şi nici nu putem solicita modul în care ei realizează bugetul 
local. Doar pentru sumele pe care le repartizăm noi putem accepta propunerea consiliilor 
locale pentru unul sau mai multe proiecte prin care să cheltuiască bani sau noi să fim de 
acord cu hotărârea consiliului local. Sunt o serie de prevederi legislative în legea 
administraţiei publice locale  cu privire la bugetele locale şi nu cred că e cazul să discutăm 
acum.  
 Ar trebui să avem posibilitatea legală să urmărim dacă se respectă cheltuirea 
sumelor pe care  consiliul judeţean le dă pentru anumite proiecte.  Cred că acest lucru este 
într-adevăr o lipsă a legii asupra căreia trebuie să ne gândim şi să facem propuneri 
parlamentarilor noştri sperând că aceştia ne vor susţine.  Aveţi dreptate când spuneţi că se 
poate întâmpla să nu se respecte însă sunt convins că acest lucru s-a întâmplat doar acolo 
unde consiliul local a considerat că suma nu este suficientă şi de aceea a utilizat-o în altă 
parte.  Cu toate acestea nu avem autoritatea de a cere modul de execuţie al bugetelor 
locale.  Cred că acest lucru îl putem face doar prin finanţele publice locale.  
 
 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Înţeleg că nu voi primi situaţia solicitată.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Da, nu veţi primi situaţia solicitată. Doar dacă există o situaţie unde aveţi dubii atunci 
putem solicita finanţelor publice să intervină, să facă un control şi să ne spună modul în 
care a fost cheltuit banul public.  
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 Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
 Mă surprinde reacţia dumneavoastră pe care o aveţi acum care este mult diferită faţă 
de cea care o aveaţi atunci când eraţi membru al Comisiei economice pentru că aşa cum 
am pus eu problema acum, aţi pus-o şi dumneavoastră atunci. Vă mulţumesc! 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
 Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu  19 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Marcel Mihoc. Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Ritivoiu Mihai,  Stancu 
Traian, Supuran Sorin, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian,  4 voturi „împotrivă” din 
partea domnilor Martinescu Marius, Lelescu Tiberiu, Popescu Marin, Moldovan Paul şi 3 
abţineri din partea doamnelor/domnilor Gaita Oana şi Cutu Dorin.  
   

Din votul exprimat de dumneavoastră înţeleg că consilierii judeţeni ai PDL nu sunt de 
acord să se dea sumele de bani stabilite la primăriile PDL-iste. Cu toate astea proiectul de 
hotărâre a fost aprobat.  

Aş vrea să atenţionez liderul de grup PDL, în mod prietenesc că nu e bine să  
discutăm o treabă şi facem alta  şi vă  promit că  de-acum înainte împărţirea sumelor va fi 
făcută de cei care au majoritatea în consiliul judeţean. Deci, cu părere de rău domnule 
Tiberiu Lelescu vă rog să vă gândiţi ce explicaţie veţi da primarilor din PDL cu privire la 
faptul că aţi votat împotriva repartizării acestor sume.  

Sumele au fost împărţite echitabil  ba mai mult unele primării PDL au primit bani mai 
mulţi decât primăriile PSD pentru ca ele să-şi achite datoriile, să-şi rezolve problemele şi să 
nu se închidă. Gottlob şi Lovrin  sunt două primării ale PDL pentru care dumneavoastră 
votaţi împotrivă.  

Îmi pare rău că proiectul nu a fost respins. L-am fi reluat în data de 29 august când 
am fi retras banii celor cărora i-am dat în plus.  Vă promit că următoarea dată aşa vom 
face.  Nu putem veni aici să facem spectacol. Trebuie să fim colegi şi să fim de acord cu 
ceea ce stabilim. Voi încerca să vorbesc şi cu conducerea PDL pentru că tot anul 
dumneavoastră aţi votat împotriva bugetelor primăriilor PDL.  

Am înţeles că v-aţi supărat pentru că am luat 5 mii lei de la Bara,  dar nu puteţi 
compara  Bara, cea mai mică comună din judeţ care are 200 de locuitori, cu Lovrin, Gottlob  
şi alte primării PDL .  

Cred că dumneavoastră în calitate de lider al grupului consilierilor faceţi un joc dublu 
faţă de noi ceilalţi.  Nu vreau să vă jignesc însă vă rog să vă gândiţi bine la ce vreţi să faceţi 
în continuare. A trecut deja un an, au trecut revanşele politice, discuţiile contradictorii din 
campania electorală şi cred că e timpul ca împreună să facem ceva pentru judeţul nostru.   

Nu se poate să procedaţi aşa după ce ieri am discutat aproximativ 7 ore cu 
dumneavoastră. V-am prezentat sumele iniţiale, am venit cu suplimentări pentru primăriile 
PDL, am pus la primăriile USL – 10 mii lei, iar la primăriile PDL – 35, 40 -100  mii lei iar 
acum veniţi aici şi spuneţi că nu votaţi.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte, suntem obişnuiţi cu ameninţările.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Nu este o ameninţare. Este o observaţie ca rezultat al exprimării votului 

dumneavoastră.   
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Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Împărţirea făcută de dumneavoastră nu a fost echitabilă. Trebuia să lăsaţi sumele 

aşa cum le-am împărţit noi.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
V-am spus şi ieri că la Bara va trebui să venim cu o suplimentare pentru că trebuie 

să facem drumul pe o lungime de 1,5  - 2 km până la mănăstire.  Tot noi trebuie să dăm 
bani pentru refacerea acestui drum. Este un drum comunal care necesită pentru refacerea 
lui 8 - 10 miliarde lei. Trebuie să inaugurăm Mânăştirea Dobreşti şi aşteptăm vizita 
Patriarhului României în data de 14 octombrie. Am discutat acest lucru cu dumneavoastră 
iar acum sunteţi duplicitar şi din acest motiv m-am supărat.  Nemulţumirea dumneavoastră 
este că am redus la Bara cu 5 mii lei însă uitaţi că am suplimentat 100 mii lei la alte primării 
şi că am promis că voi face propunerea şi cred că toată lumea este de acord să sprijinim 
Bara cu refacerea drumului să-l putem primi pe Patriarhul României la Dobreşti aşa cum se 
cuvine. Cu această ocazie rog pe domnul director Mirel Gheorghe să pregătească pentru 
data de 29 august toată documentaţia.  

 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu  
Domnule preşedinte noi nu am discutat ieri despre modul în care vom vota astăzi 

pentru că nu ştiam şi nici nu îmi pot permite acest lucru.  
Repartizarea sumelor noi o considerăm inechitabilă şi am votat ca atare. Am votat 

împotriva principiului în care dumneavoastră aţi repartizat discreţionat sumele pentru unele 
primării. Aceasta este motivaţia votului nostru.  

 
  
Pct. 3  -  Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului 

Timiş pe anul 2013. 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Proiectul a fost dezbătut în comisiile reunite ale Consiliului Judeţean Timiş.  
 Vă rog să-l analizaţi cu atenţie astfel încât în data de 29 august să-l putem discuta 
pe capitole şi subcapitole, pe proiecte pe care le consideraţi necesare în următoarea 
perioadă.  Trebuie să vedem ce sume avem şi unde pot fi redistribuite, începând de la cele 
pentru golul de casă şi până la ultimul proiect.   Eu insist să le redistribuim pe zona de 
infrastructură în mod deosebit. O altă zonă importantă este cea a protecţiei copilului, apoi 
să demarăm investiţiile pentru pista de biciclete, centrul multifuncţional la CMJ. La spitalul 
judeţean trebuie să verificăm în ce condiţii s-au făcut reparaţiile şi dacă putem să-i mai 
ajutăm cu ceva pentru că acolo banii sunt necesari. Discutăm, de asemenea de 
posibilităţile şi solicitările dumneavoastră începând cu Lugoj şi terminând cu alte comune.  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Profit de faptul că este prezent în sală domnul director economic şi aş vrea să-l 

întreb în ce stadiu se află documentaţia de contractare a   creditului în valoare de 50 
milioane euro, având în vedere că şi domnul preşedinte a menţionat faptul că ne 
interesează în mod deosebit infrastructura judeţului.  

 
 Domnul Marcu Marcel – director executiv Direcţia Buget Finanţe 
 Este vorba de un credit de aproximativ 50 milioane euro iar în şedinţa din 29 august 
vom solicita plenului consiliului judeţean aprobarea pentru demararea procedurilor de 
contractare a creditului respectiv.  
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 Până acum nu am întreprins nimic oficial pentru că nu am avut aprobarea plenului 
Consiliului judeţean Timiş.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu supun la vot proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 21 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/ Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Gavriliţă Bianca, 
Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Marcel Mihoc,  Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, Supuran Sorin,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 2 
voturi împotrivă din partea domnilor Marius Martinescu şi Moldovan Paul şi 2 abţineri din 
partea doamnei Gaita Oana şi domnului Popescu Marin.  
 
 

Pct. 4  - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a 
aparatului de specialitate al Consiliului judeţean Timiş precum şi a instituţiilor şi 
serviciilor publice de interes judeţean. 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Proiectul a fost dezbătut în comisiile reunite ale Consiliului Judeţean Timiş.  
 Vreau să vă informez că în urma Ordonanţei nr. 77 care a încercat să regleze puţin 
problemele din instituţiile publice din punct de vedere al resurselor umane am propus şi am 
adus în atenţia dumneavoastră organigrama aparatului de specialitate al consiliului 
judeţean şi al instituţiilor din subordine. După cum veţi observa am redus personalul  acolo 
unde a fost cazul. De asemenea am încheiat posturile vacante şi urmează ca după 1 
septembrie,  fie să le scoatem la  concurs, fie să fie ocupate de unii colegi care şi-au 
exprimat dorinţa să vină la consiliul judeţean. Exemplu este domnul Zoltan Marossy  căruia 
i-am aprobat transferul domniei sale la consiliul judeţean. Urmează să stabilim împreună ce 
funcţie va ocupa . Probabil că vor mai veni şi alţi colegi.  

Vă rog să ţineţi cont de faptul că discutăm de organigramă şi de structura 
organizatorică. Dumneavoastră aveţi în mape şi statul de funcţii şi vă rog ca până în data 
de 29 august să ne daţi posibilitate ca prin mişcările ce le vom face să nu-l luăm în 
considerare ca formă finală. Acesta este în formă finală doar din punct de vedere al 
numărului de personal şi a structurii organizatorice aşa cum a fost aprobată de ANFP.  

Din câte am înţeles începând cu 1 septembrie nu mai este nevoie de aprobarea 
ANFP-ului pentru organizarea concursului şi nici nu mai e nevoie să se ocupe un post după 
ce au fost 7 posturi eliberate.  Dacă s-a eliberat un post acesta poate fi ocupat. Avem 
câteva posturi libere la consiliul judeţean şi la instituţiile din subordine. În mod deosebit rog 
DGASPC Timiş să insiste pentru ocuparea posturilor pentru că acolo e nevoie de personal.  

Tot până la data de 29 august vrem să găsim posibilitatea legală şi să decidem dacă  
referitor la acel service auto facem o societate nouă căruia trebuie să-i asigurăm un capital  
pentru cumpărarea spaţiului respectiv sau mergem prin Direcţia de Prestări Servicii.  Dacă 
cumpărăm de la firma respectivă, care se află în insolvenţă, putem să ne recuperăm o 
parte din bani pentru că suntem şi la masa credală. De asemenea, prin fondurile alocate 
putem dota service-ul auto cu cele necesare pentru că acesta să funcţioneze 
corespunzător.  

În acest sens domnul secretar împreună cu serviciul juridic vor decide care este cea 
mai bună soluţie pentru acest service auto şi vor pregăti documentaţia necesară pentru a fi 
pusă în discuţie în şedinţa din 29 august.  
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Domnul consilier judeţean Marius Martinescu  
Aţi trecut prea repede de la organigramă la service auto şi aş vrea să vă întreb,  

legat de faptul că fac parte din comisia de negociere a contractului colectiv  de muncă, 
dacă aveţi o gândire cu privire la negocierea noului contract de muncă cu salariaţii 
consiliului judeţean? Vă gândiţi la ceva anume pentru că discutăm de salarii foarte mici şi 
de alte lucruri.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Probabil că nu aţi fost atent atunci când am spus, la aprobarea bugetului, că sper ca 

până în data de 29 august să putem finaliza negocierea cu sindicatele  şi să vedem dacă 
unele sume vor putea fi dirijate către posibilităţile materiale ce merg către angajaţi.  

Deci, în 29 vom ştii exact ce obligaţii avem ca să putem face bugetul aşa cum 
trebuie.  

Dacă sunt  alte discuţii? Dacă nu, cu menţiunea că pentru mişcarea personalului în 
interiorul instituţiei nu mai avem nevoie de aprobarea ANFP-ului vă supun al vot proiectul 
de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi cu 25 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Juravle Petru, Lelescu Tiberiu, Marcel Mihoc Martinescu Marius, Moldovan Paul,  
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu Mihai, Stancu Traian, 
Supuran Sorin,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 

Întrucât  toate punctele înscrise pe ordinea de zi a şedinţei extraordinare au fost 
aprobate şi pentru faptul că săptămâna viitoare vom sărbători ziua Sf. Maria, aş vrea să 
urez tuturor celor care poartă acest nume sfânt multă sănătate, bucurii şi îndeplinirea 
tuturor dorinţelor.  

 
Având în vedere că pe ordinea de zi a şedinţei extraordinare nu există punctul 

„Diverse” declar închise lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului judeţean Timiş.  
 
 
 
 

 
PREŞEDINTE,     SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                 Ioan Dănuţ Ardelean 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

RED/C.A 
DACT/C. 

 


